
REPUBLIKA HRVATSKA

vARAZDTNSKA ZupaNrre

cRAD vAR.lZotn
wv,y,.vurazdin.l'rr' e-nrail: varazclin(!il,varazdin,hr

GRADSKO VIJECE
KLASA: 024-02123-0213
URBROJ : 21 86 -I -04-02 I 2-23 -19

SKRACENI ZAPISNIK
sa 3. sjednice Gradskog vijeda Grada VaraZdina,

odrZane 28. lipnja 2023. godine u Velikoj koncertnoj dvorani Hrvatskog narodnog
kazali5ta u VaraZdinu, Ulica A. Cesarca L

Nazoine ilanice i ilanovi: BlaZenka Beli, Stjepan Cepanec, Damir Dopar, Josip Gari6,Klara
Huzjak, Biserka Ivek, DraZen Jagi6, Devid Kos, Mario Le5ina, Lowo Lukavedki, Lidija
Madek, Danka Marii Paravinja, Dubravka Novak, Aranka Ore5ki, Danijela PuSkadija,

Leonard Sekovanid, Filip TeZak.

Izostanak su najavili: Gordana Marsenid, Spomenka Kidemet-Piskad, Damir Habijan i Ivan

iehok.

Ostali nazoini: Neven Bosilj - gradonadelnik Grada YaraLdrna, Miroslav Markovi6 -
zamjenik gradonadelnika Grada YaraLdina, Anica Mu5anovii - privremena prodelnica

Upravnog oOi"tu za poslove gradonadelnika i Gradskog vije6a Grada YarcZdina, Vlado
podbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog odjela za gradnjt i komunalno gospodarstvo

Grada Yaraadina, Zeljka Lukadevid Dominko sluZbenica u Upravnom odjelu za

gospodarske djelatnosti Grada Yaraldinaovla5tena zazamJenuprodelnice Upravnog odjelaza

gospodarske djelatnosti Grada YaraLdina za sjednicu Gradskog vqela, Danijela Vusii -
pro8ehica Upravnog odjela za druStvene djelatnosti Grada YaraLdina, Tamara Strelec -
privremena piodelnica Upravnog odjela za financije. proradun i javnu nabavu, Vlatka Stolnik-

sluzbenica ,r Upru,rnom odjelu za financije. proradun i javnu nabavu Grada Yaraldina, Nives

Rojnik- sluZbenica u Upravnom odjelu za financije, proradun i javnu nabavu Grada

YiraLdina, Zvjezdana Horvat - vi5a upravna savjetnica za poslove Gradskog vijeda u

Upravnom odjelu za poslove gradonadelnika i Gradskog vije6a Grada Yataldina, Drailen

Dietar - vodiielj Odsjeka za protokol, odnose s javno5iu, medugradsku i medunarodnu

suradnju u Upravnom odjelu za poslove gradonadelnika i Gradskog vijeia Grada YaraLdina,

ravnatelji ustanova, Ivica Laba5 - zapovjednik Gradske vatrogasne zajedniceYataLdrn i Javne

vatrogasne postrojbe Grada YaraLdina, Dubravka BiberdZii - v.d. upraviteljice Zaklade

solidamosti Grada Y ar aLdtna te predstavnici medij a'

Zapisnik vodila: Zvjezdana Horvat
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LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vijeia pozdravio je sve nazodne,
konstatirao da postoji kvorum za pravovaljani rad jer je sjednici nazodno 17 Elanovalica
Gradskog vijeda i pitao dlanove Gradskog vijeda da li imaju primjedbi na Skraieni zapisnik sa
2. sjednice Gradskog vijeia odrlane 5. svibnja 2023. godine. Po5to primjedbi na Skradeni
zapisnik nije bilo, stavio ga je na glasovanje i nakon glasovanja konstatirao da je Skraieni
zapisnik sa 2. sjednice Gradskog vijeia Grada Yaraldina (KLASA: 024-02123-0212;
URBROJ: 2186-l -04-0212-23 -25) prihvaden jednoglasno.

*****

LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vijeia Grada YaraLdina otvorio Je
,,Aktualni sat'o

NAPOMENA: sva vijetniika pitanja navedena su u izvornom obliku.

LOVRO LUKAVEd KI, predsj ednik Gradsko g vij eda Grada Y ar aLdina, iznosi :

Sto se tide Aktualnog sata, odgovore ttu pit*iu postavljene na pro5loj sjednici
gradonadelnik je iznio usmeno na sjednici, a na traLenje dlanice Gradskog vijeia Dutravke
Novak pisanog odgovora, isti je objavljen na web stranici Grada i na tabletima.

Prije podetka sjednice dobili ste prijave za Aktualni sat, pa iu redom pozivati dlanove i
dlanice Vijeia prema podnijetim prijavama. Podsjetio bih da na sjednici Vii"ia, vijednik ili
vije6nica mole postaviti dva pitanja u trajanju najviSe dvije minute. Pa, ja bih predloZio da
odmah krenemo redom kojim ste se javljali.

Prvi se javio Lovro Lukavedki, odnosno ja.'o

LOVRO LUKAVEdKI, dlan Gradskog vije6a, iznosi:
,,Evo joS jednom pozdrav. Pozdrav i gradonadelniku i zamjeniku na dana5njoj sjednici.

Moje pitanje je vrlo kratko. Tide se najaktualnije, vei osamnaest godina teme u Gradu
YaraLdinu, a to je balirani otpad. Dakle znamo, na pro5loj sjednici smo donijeli odluku o
zaduleryu. Gradonadelnik je i potpisao odluku o odabiru izvodad,a i moje pitanje je zapravo
vrlo jasno i wlo kratko, Sto je sada, Sto sada slijedi i kada moZemo konadno odekivati potetak
rjeSavanja bala u Brezju. Hvala."

LOVRO LUKAVEd KI, predsj ednik Gradsko g vij e6a Grada Y ar aLdina, izno si :

,,Sljede6a za pitanje se javila kolegica Ivek Biserka pa molim kolegicu da postavi
pitanja;'

BISERKA MK dlanica Gradskog vije6a, iznosi:
,,PoStovani gradonadelnide, zamjenide, predsjednide, kolegice i kolege vijeinici.

Obradam se u ime stanara koji koriste podzemnu garahu kod Malog placa u ulici B. Radiia i
mole za pomoi u rjesavanju problema. Prostor garaLe se ne odrlava, nulaze na uginule
Zivotinje, rasvjetna tijela su potrgana, svugdje je okolo sme6e.

Drugi problem je broj pakirnih mjesta, jer, iako se kupi godi5nja parkirna karta to nije
garancijazaparkftarye. Tako da vas molim zapomoc u rjesavanju ovih njihovih problema.,.

LOVRO LUKAVEdKI, predsj ednik Gradskog vij e6a Grada Y araLdina, iznosi :

,,Hvala vije6nici, sljededa zapitar4e se javila kolegica BlaZenka Beli, izvolite."
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BLAZENKA BELI, dlanica Gradskog vije6a, iznosi:

,,Poitovani predsjednide Gradskog vije6a, po5tovani gradonadelnide, zamjenide,

po5tovane kolegice i kolege, mediji i svi ostali gosti, najsrdadnije vas pozdravljam. Imam
jedno vijednidko pitanje za gospodina gradonadelnika, a tide se, znadi... Istekom mandata

ravnateljice Djedjeg vftilaYaraldrn proveden je natjedaj za izbor nove ravnateljice. Zanima

me, gospodine gradonadelnide kada 6e biti donijeta odluka o novoj ravnateljici te kakav 6e

status u ustanovi imati dosada5nja ravnateljica. Hvala, zahvaljujem se."

LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vije6a Grada YaraLdina, iznosi:

,,Hvala kolegice, sljede6a zapitanjejavila se kolegica Ore5ki, izvolite."

ARANKA ORESKI, dlanica Gradskog vijeda, iznosi:

,,Po5tovani gradonadelnide, dogradonadelnide, predsjednide Gradskog vijeda, uvaLeni

vijednici i predstavnici medija. Moje prvo pitanje odnosi se na vrti6 u Koprivnidkoj ulici' u 6.

MO gannca i proditala bih e-mail koji je bio upu6en 27.9.2022. godine od strane teta u vrtiiu
prema dlanovima Upravnog vijeda, dakle, a odnosi se za obnovu namje5taja. ,,(J ime

d3"lutniku objekta Koprivnidka obra6amo vam se s molbom obnove dotrajalog namje5taja.

I.iaime, ove godine nas objekt Koprivnidka slavi 50 godina postojanja. U tih 50 godina vrlo

malo je ulagano u vrti6 te postoje6i namjeitaj vi5e nije siguran za kori5tenje i postoji velika

mogulnost ozljede djece. U privitku vam Saljemo samo dio slika starog namjestaja, a nadamo

se da 6ete tvaLiti naju molbu radi sigurnosti na5e i va5e djece kao i nas samih djelatnika."

Odgovor nisu zaprimili. Istovremeno je poslan i e-mail prema Upravnom vijedu od strane

rodltelia u kojern pise sljedece: ,,Obraiamo se kao roditelji djece koja pohadaju Djedji vrti6

Koprivnidka kako-bismo izrazih na5u zabrinutost u vezi s trenutnim stanjem zgrade vrtica.

fao Sto vjerojatno vet znate, Koprivnidkaima osam skupina djece u kojima radi Sesnaest

odgojitelja i ukupno 135 djece. Naime, ova zgradaje ve6 nekoliko godina u lo5em stanju Sto

izr-avno nti"e. na sigumosi i dobrobit na5e djece.'o Takoder nisu zaprimili nikakav odgovor.

Mislim, ja se stvamlo nadam da nam je svima najbitnija sigurnost djece, jer ako se dogodi

kakvo zlo, onda 6e biti sigurno kasno pa je moje pitanje da li postoji ikakva mogudnost da se

postoje6i vrti6 ruSi i ide izgradnja novoga. Naravno da 6e djecu biti potrebno razmjestiti po

drugim lokacijama , ali ja sam sigurna da 6e roditelji biti s time suglasni.

I drugi upit mi je od strane mje5tana s podrudja Jalkovca, avezanoje za Ulicu odvojak

Bra6e Radi6a na dion-ici koja se proieZe paralelno s Ulicom Bra6e Radii iza kudnih brojeva od

35 do 57. Problematika istog odvojka je infrastruktura ceste koja je neprimjerena,

ugroZavaju1a je za voZnju i pje5ake. Rupe su na cestama koje su produkt mehanidkog

olteeenSa i velike kolidine prusin". Pa evo, ja molim samo pisane odgovore na ova pitanja.

Zahvaljujem;'

LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vije6a Grada YaraLdina, iznosi:

,,Hvala vijednici. Sljedeia nam se javila vije6nica Dubravka Novak, izvolite."

DUBRAVKA NOVAK, dlanica Gradskog vijeia, iznosi:

,,po5tovani gradonadelnlde, zarnjenide, predsjednide Gradskog vrjefa, kolegice i kolege,

sluZbenici koji ste nam tu pri ruci kada nam to zatreha. Dobar dan svima. Dva pitanja. Jedno

se odnosi na mjesne odbore, a drugi na Transparentni varaZdin.

U posljednjih nekoliko tjedana smo viSe puta u medijima proditali da razmi5ljate o

ukidanju mjesnih odbora, jer parafrazftarrr, puno ko3taju, a malo rade. S obzirom da je na

dana5njem dnevnom redu i todka o mjesnim odborima kojom 6emo potvrditi prestanak

detverogodiSnjeg mandata sada5njim dlanovima vijeta, zanima me hode li i kada 6e biti
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raspisani novi izbori, odnosno znali li Sutnja na neki nadin o tome i ovi probni baloni da se
zaptavo odludilo ukinuti ta ipak temeljna tijela demokracije gradanske participacije u lokalnoj
samoupravi.

I drugo pitanje koje se odnosi na Transparentni YaraLdin. Zalto se na portalu
TransparentniYaraldin gdje se mogu vidjeti iznosi placa, ne vide izdvojeno, ako je pnkazani
iznos sumiran ba5 svi financijski izdaci za zaposlene koji primaju pla6u iL gradskog
proraduna, posebice putni tro5kovi i iznosi plaieni kroz putne naloge. To je podrudj; koje;
tradicionalno ima puno prostora za klijanje sumnji pa je nuZno da gradani mogu jasno vii3eti
kome se i Sto isplaiuje iz njihovih poreza. Hvala vam lijepa...

L OVRO LUKAVE i KI, predsj ednik Gradsko g vij e6a Grada Y ar aLdina,izno si :

,,Hvala vijeinici. Sljededi nam se javio gospodin Tezak, izvolite."

FILIP TEf.AK,dlan Gradskog vijeia, iznosi:
,,Po5tovani gradonadelnide, zamjenide, kolegice i kolege i svi prisutni. Moje pitanje je

vezano uz najavu kako Grad YaraLdin kre6e u proces orijentiranja prema zelenoj 
"tr"rgiji 

i"
kako 6e se u tom procesu veliki broj solarnih panela postavljati na gradske institucije. U
sklopu toga me zanimau kojoj je fazinavedeni proces i Sto se sve planira napraviti? Hvala...

LOVRO LUKAVEdKI, predsj ednik Gradskog vij eda Grada Y ar aLdina,iznosi :

,,Hvala kolegi TeZaku, sljededi nam se javio gospodin Jagii, izvolite, gospodin Dra1en
Iagi6!'

DRAZEN JAGIC, dlan Gradskog vije6a, iznosi:
,,Predsjednide, gradonadelnide, zamjenide. Postavio bih danas dva vijednidka pitanja.

Moje prvo pitanje potaknuto je informacijom s pro5le sjednice Gradskog vijeda u kojoj smo
saznali da je unatrag nekoliko godina do5lo do velikog brqa, odnosno povedanja u.tit og
broja registriranih vozila pa sam izvadiojedno svoje pitanj e iz naftalina koje je danas itekako
aktualno, ali tadaSnja gradska vlast nije to odradila, a na ponovno pitanje tada5nji
gradonadelnik je rekao da se struka ne moZe dogovoriti. Ne znam s obzirom na tu struku koia
je rekla da ona biciklistidka staza u Aninoj ulici treba takva biti. Naime, radi se o pro5irenju
Yrazove ulice uz kuini broj 6, od dijela l<rrLanla sa Kadidevom prema ugostiteljskom objekiu
brze prehrane za nekih metar, maksimalno metar i pol zadiranja u zeGni pojas kako ti se
dobio za prestrojavanje barem ti vozila koja skredu lijevo na parkirali5ie ugostiteljskog
objekta. Naime, kod prestrojavary'a vozila, vozila iza nemaju dovoljno prostora pa se stvara
prometni dep, posebno nakon otvaranja semafora kod vodotornja. Smatram da ovo ne bi
trebao biti problem za struku i da ie se ova inicijativa prihvatiti i realizirati.

Moje drugo pitanje odnosi se na uredenje gradskih ulica, nogostupa i trgova koji su se
tijekom ove posljednje dvije godine dosta uspje5no i intenzivno oUnuutiuti ieitriti su grad
uredenijim i ljep5im. Prolazeli gradom zapazio sam da bas i nema vise takvih veiih radova na
uredenju ulica, iako su vremenski uvjeti za sad, ovih mjeseci i povoljni pa bih zato prtao, je li
doSlo do pomanjkanj a ideja, nema li viSe planova, ili je posrij"di n"iu ttu*u nepoznata, neki
nama nepoznati razlog te ho6e li se nastaviti dosada5nja aktivnost na ur"d*i., grada?
ZahvaljujemJ'

L OVRO LUKAVE iKI, predsj ednik Gradsko g vij e6a Grada Y ar aLdina,izno si :

,,Hvalakolega Jagi(,. sljedeii nam se javio gospodin sekovani6,izvolite.,,

LEONARD SEKOVANIi' dlan Gradskog vijeia, iznosi:
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,,Poltovani gradonadelnide, zamjenide, predsjednide Vije6a i svi vijeinici i vije6nice te

ostali prisutni. Moje pitanje odnosi se na projekt uredenja parka sa Sumom na rijeci Dravi
sluZbenog naziva Interract Green koji je GradYaraldin prijavio zaledno s nekoliko partnera.

Mogli smo proditati da je time Grad VaraZdin prvi grad iz Hrvatske i jedan od detrnaest

europskih gradova koji je dobio novac iz europske urbane inicijative. Podetak radova

najavljen je podetkom 2024. godine. Moje pitanje glasi, koliko je ukupna vrijednost projekta

te kolika je vrijednost bespovratnih sredstava koje 6e dobiti sam Grad Yaratdin, koje su

aktivnosti konkretno predvidene na projektu te koji se uvjeti joS moraju ispuniti kako bi

projekt dobio konadnu potvrdu Europske komisije? I nadalje, ima li Grad VaraZdin

mogu6nost i namjeru prijave projekta i u drugom krugu poziva koji traje jo5 iduia tri
mjeseca? Hvala."

LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vqelaGrada Yaraldina, iznosi:

,,Hvala kolega. Sljedeia se javila vije6nica Pu5kadija Danijela, izvolite."

DANIJELA PUSKADIJA' dlanica Gradskog vijeda, iznosi:

,,Dobar dan, lijep pozdrav svima. Po5tovani gospodine gradonadelnide,

dogradonadelnide, poitovani gospodine predsjednide Vijeia. Imam dva pitanja. Jedno se

odnosi na Mjesni odbor Jalkovec, odnosno na Ulicu Braie Radi6a koja u svom samom

zavr5etku ulazi u Mjesni odbor Poljana Bi5kupedka. Znadi na tom dijelu se nalazi Suma koju

zovemo dret i ta Suma je svojom vegetacijom ved tol'ko probuktala da je biciklistidka staza

opasna za bicikliste i pje5ake koji tu prometuju, a tim vi5e zato jet i sami prometni znakovi su

nlvidljivi iz tih grmla i tih granja, a zramo da je ta cesta jako optere6ena kamionskim i

autobusnim prijevozom pa bi me zanimalo da li bi se to u dogledno vrijeme moglo sanirati,

po5i5ati ta Suma ili zmaldiratr.
Drugo pitanje je vezano za Mjesni odbor drnec Bi5kupedki. Znadi, ved na proSloj

sjednici ru* nupo-enula da je djedje igrali3te ili kak' to neki nazivajumedugeneracijski park

solidamosti, da vapi za preuredenjem i odrLavanjem. Naime, trava na tom djedjem igrali5tu je

doslovce dorasla u visini njihaljki. Isto tako je i zelena powsina oko malonogometnog

igrali5ta takoder zarasla i to bi takoder trebalo pomaldirati i odrlavati. I vezano za ovo za

,ii"rn" odbore, mislim, kak' budete imali, ako ukinete mjesne odbore kak' se budu onda

rjesavala ta pitanja, jer ne znam kol'ko budete imali stvarni doticaj s problemom u mjesnom

odboru. Eto, hvala."

LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vije6a Grada Yaraldina, iznosi:

,,Hvala vije6nici. Sljede6i se javio kolega Kos Devid, izvolite'"

DEVID KOS, dlan Gradskog vijeia, iznosi:

,,Hvala lijepa. Po$tovani gradonadelnile, zamjenide, predsjednide Vijeia, dlanovi i
dlanice Gradsktga vije6a. Dakle, ja imam jedng pitanje koje smo mi, Narodna stranka

Reformisti postavl3ali Zupanu jer se direktno tide Lupanije, medutim nismo dobili odgovor, a

neposredno^ se odnosi i na Grad Yaraldin. Naime, radi se o baznim stanicama koje su

postavljene na Domu zdravlja VaraZdinske Zupanije. Ti ugovori su istekli i bila je prilika da

se te bazne stanice i maknu. Medutim ugovori su produZeni, postavljaju se nove stanice, iako

u odluci, odnosno u planu programa prostomog uredenja Grada Yaraldina odluka koja je

donesena pro5le godine, objavljena u srpnju 2022. godine, daklejasno je navedeno da se takvi

antenski prihvati ne mogu postavljati na Skole, djedje vrti6e, bolnice i druge gradevine slidne

namjene. Dakle, smatramo da je Dom zdravlja kao takav, kao takva zgtada neprimjerenaza

postavljanj e baznrh stanica. Imali smo nekoliko gradanskih inicijativa u 4. MO kad su se

poku5avall postaviti takve bazne stanice, pa evo, stav gradana je tu jasan. Najmanje Sto
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odekujemo je da se i Grad ukljudi u rje5avanje tog problema i da se po5tuje, ako ni5ta drugo
ova odluka, odnosno ovaj program uredenja Grada yaraLdina. Hvala lijepa.,,

LOVRO LUKAVE iKI, predsj ednik Gradsko g vij eia Grada Y ar aLdina, izno si :

,,Hvala kolega, sljede6i se javio Garii Josip, izvolite...

JOSIP GARIC, dlan Gradskog vijeia, iznosi:
,,PoStovani gradonadelnide, zarnjenide, predsjednide Vijeia, kolegice i kolege, sve vas

srdadno pozdravljam. Evo, ja za danas imam jedno pitanje, kratko. Dakle u zavr1noj fazi
obnove je na5a Gradska vijednica na Korzu, koja predstavlja jedu od najstarijih gradevina u
ovom djelu Europe, a i simbol je Grada YaraLdina. Mene zanima kada moZemo odekivati
zavrietak uredenja Gradske vije6nice i hodete li se preseliti iz sada5nje Palade patadii
ponovno nazad u Gradsku vijednicu kada se obnovi? Hvala..o

LOVRO LUKAVEd KI, predsj ednik Gradsko g vij eia Grada Y ar aadina, izno si :

,,Hvala kolega Gari6. I posljednje pitanje ima gospodin cepanec , izvolite.,,

STJEPAN CEPANEC' dlan Gradskog vije6a, iznosi:
,,Dobar dan. Moje prvo pitanje je vezano zaprometna Trgu Ivana Perkovca u Bi5kupcu.

Zbog velike brzine kojom pojedina vozila voze tom cestom, mislim da su ugroZeni tiuai i
djeca koja idu u Skolu. Napominjem da je to trg na kojem je park, djedje igraliste, ugostiteljski
objekt i pekara pa me zanima moLe li se ne5to napraviti? lztoje, inade konkretno pitanje ie, Oali postoji mogu6nost da se tamo postave neki leLeli policajci ili usporivadi koji su La tq
promet adekvatni?

Moje drugo pitanje odnosi se na dio rijeke Plitvice. Gledamo u medijima, ditamo da
dolaze milijuni, ali mislim da bi trebalo voditi raduna o obali koja nije pur -jr."ri poko5ena,
ttava je dopojasa,metarvisineikoprive iLaomijeStosetone odrlava.Velitedapridate
lrjepo sa Hrvatskim Leljeznicama, Hrvatskim vodama. Zna(i samo treba biti volja da nazovete
i ljudi bi to pokosili. Mislim da nije problem, a Sedu tamo gradani iz detiri-pet mjesnih odbora.
Hvala."

LOVRO LUKAVEd KI, predsj ednik Gradsko g vij eia Grada Y ar a?dina, izno si :
,,Hvala kolega Cepanec. Time smo iscrpili sva pitanja prijavljenih vijeinika i vijeinica

za Aktualni sat i molim gradonadelnika odgovore na postavljena vijeinidka pitanja. Mohm ga
naravno, da se drZi vremena koje ima, izvolite...

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada y arahdina, iznosi :

,,Evo, lijep pozdrav i zahvaljujem na pitanjima..,

Odeovor na viiedniiko pitanie s. Lovre Lukaveikos

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada y araLdina, iznosi :

,,Dakle prvo pitanje, od predsjednika Vijeda, gospodina Lukavedkog vezano uz bale. Mi
smo, ja bale smatram rijeSenima. Dakle, ostalo je da se donesu dvije tehnidke odluke. Mi smo
nakon odluke o odabiru poslali zahtjev i nakon vaSe Odluke o kreditnom zadu1enju Grada
poslali smo prvo zahtjev prema Ministarstw financija za odobrenje kredita. Dakie, svakajedinica lokalne samouprave mora prodi isti postupak kod Ministarstva financija i dobiti
odobrenje Vlade u postupku u kojem se pokazuje da nismo kreditno zaduLeniza vise od 20Vo
izvomog Proraduna. Mi smo daleko ispod 5Yo tako da tu ne postoji nikakva zapreka. Koliko
sam ja u kontaktu s Ministarstvom financija, zahtlev je u obradi i bez obzira Sto se neki
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du5ebriZnici na Zalost, bududi da sad vi5e ne mogu raditi prevelike opstrukcije ovdje u
Gradskome vije6u, ipak poku5avaju koristiti nekakve svoje veze u Zagrebu da bi se usporili
procesi. Vrlo vjerojatno 6emo dobiti vrlo brzo od Ministarstva financija dozvolu i Vlade

Republike Hrvatske za zaduilenje. Drugo Sto moramo dobiti da bi odluka o odabiru koju sam

potpisao postala izvrsna, to je da Fond za energetsku udinkovitost nakon nadelne suglasnosti

da konadnu suglasnost. Mi smo im predali sve papire, ali bududi da odito se ovdje radi, iako bi
sad to trebala biti tehnidka odluka, na Zalost ovdje se opet radi o nekoj vrsti politidke odluke

pa su nam gospoda iz Fonda poslali jo5 6. lipnja zahtjev za dopunu stvari koje nikad od

nikoga ffaLili nisu. Mi smo sve to pripremili i opet 6emo im ovih dana poslati, iako su to

stvari koje nemaju sa ovom odlukom apsolutno nikakve veze i po meni se samo odnosi na

kupnju vremena, zato jerje to odito vru6i krumpir. Netko na vrhu drlave mora redi da, oni su

sve odradili Sto je i jasno vidljivo iz svega i potpisati tu odluku, ali odito se deka odredeni

politidki mig. Ja sam siguran da ne moile biti ni jedna jedinica lokalne samouprave pa tako ni

Grad VaraLdin,taoc nedijih politika i da 6emo te dvije odluke dobiti u skoro vrijeme. Ja se

nadam da bi u kolovozu mi trebali potpisati ugovor sa izvodadem kad dobijemo te dvije
odluke i da bi se vrlo brzo trebalo krenuti u rjesavanje bala, zato jer praktidki imamo toliko

ve6 novih upita za poslovnu zonu. Mi imamo sludaj da je jedan veliki investitor i Svicarski

investitor dobio pravomodnu gradevinsku dozvolu, ali ne leli graditi dok mi ne podnemo

micati bale. Dakle, radi se o preko sto novih radnih mjesta, radi se o ogromnom komunalnom

doprinosu, radi se o velikim stvarima, ali u principu deka tako dugo dok mi ne podnemo

micati bale. Netko to mora u ovoj drLavi shvatiti. Dakle, napravili smo sve Sto se traZilo od

nas. Sad poku5avaju trahiti dlaku u jajetu, ali ne mogu ni tu dlaku u jajetu naci. I zato

odekujem, nemojte nas doslovce opstruirati, pomozite nam, imamo sve uvjete, sve smo

nuprurrili, idemo maknuti te bale, idemo staviti Gospodarsku zonu u punu funkciju, idemo

napraviti nova zaposlenja, otvoriti nova radna mjesta i zato jo5 jednom apeliram na sve

su|jekte. Ja sam iazodaran, ja sam otvoreno pozvao i gospodina Lupana da podrLi rje5enje

varazdinskih bala, dobio sam neki dudni odgovor, nadam se da 6e se to promijeniti."

Odsovor na viiedniiko pitanie sale. Biserke lvek

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YataLdina, iznosi:

,,Sto se tide pitanja vije6nice Ivek vezano uz Mali plac. Imamo u petak sastanak s Best

in Parkingom. Kao Sto znate, do 2037 . godine, bilo Sta vezano uz varaLdrnska parkirali5ta mi

ne moZemo donositi, ni jednu odluku donijeti samostalno, bez dogovora sa koncesionarom.

Dakle, do 2037 . godine Best in Parking plata 174.500,00 kuna godi5nje koncesije i izgradio je

i podzemnu garaiu na Kapucinskome trgu i do onda, do 2031 . moramo apsolutno sve stvari

rjisavati . nii*u. Mi pripremamo uvodenje parkirnih blokova za stanare u pojedinim

di3elovima giada, a znamo i za problem. Koliko ja znam gospodin PodbreZnidki je narudio

piegled Malog placa, gornje povrSine na nadin da se sanira ta garaLa da ne bi bilo vi5e

propu5tanja uodr i ostaloga, a sa ekipom iz Best in Parkinga 6emo razmottiti ove va3e

primledbe koje ste dali oko parkiranja i uputit 6emo vam pisani odgovor nakon tog sastanka."

Odsovori na viiedniika pitania gde. Blaienke Beli i etle. Aranke Ore5ki

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YaraLdina, iznosi:

,,Gospodo Beli, veiano uz Djedji vrti6 Yaraldin. Da, 19.7. istide mandat postojedoj

ravnateljici. Raspisan je novi natjedaj. Upravno vije6e je provelo taj natjedaj i ja sam rzvzetno

zadovoljan iz net<otit<b razloga, Sto je Upravno vije6e jednoglasno donijelo odluku, dakle i
predstavnici zaposlenih, sindikata, predstavnici roditelja i predstavnici Grada, odnosno

osnivada su se odludili za novu ravnateljicu. Drugi razlogzazadovoljstvo je, Sto je ta osoba iz
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sustava. Dakle, postoje6a ravnateljica, koja je bila defektolog, vra6a se u sustav na radno
mjesto defektologa, a gospoda Helena Vidovii kojoj sam potpisao juder Odluku o imenovanju
na mjesto ravnateljice Djedjeg vrti6a, koja je do sada radila kao logoped i koja je m4enjala za
vrij eme bolovanj a po stoj e6u ravnatelj icu, po staj e ravnatelj i ca.

Kad smo ved kod ovog pitanj a vezanog uz djedje vrtiie, tu bi jo5 Lelio,jer je i gospoda
Ore5ki ne5to pitala pa iu sve to spojiti. Dakle, nama je ostalo oko 90 neupisane, n"pri-li"n"
djece u na5e vrtiie. Na Zalost, da smo mi imali Proradun, na5 vrti6 Hra5dica bi bio wlo
vjerojatno na jesen spreman, izgraden i spreman zapnjem djece. Tamo su detiri odjeljenja.
Dakle to nam je minimalno 60, ovisi da li 6emo imati jaslidke ili veie grupe. Najve6i problem
su nam jaslidka djeca u ovome trenutku. Dakle gotovo sve ono Sto nam je ostalo neupisano,
jesu jaslidka djeca, zato jer se mi strogo pridrZavamo standarda. Dakle, jaslidka grupa ne
smije biti veia od dvanaest, ja mislim. Dakle i imamo taj problem, ali mi smo u ovome
trenutku pripremili da se javimo na natjedaj koji je raspisani prije desetak dana za
rekonstrukcije djedjih vrtila i tu ide i djedji vrtii Koprivnidka. Pripremamo prijavu i bit 6e
prijavljeno u roku mjesec dana i ide dogradnja Gortanove. Dakle, ptro bi Zeljeli napraviti
dogradnju Gortanove i napraviti novi vrtii u Hra56ici. Onda bi mogli razmjestiti dtecu iz
Koprivnidke i onda bi, jer Koprivnidkazahfeva jednu malo vedu, sveobuhvatniju obnovu. Na
Zalost meni je nevjerojatno, da smo se mi javili u sijednju 2022. na natjedaj za piojektiranje sa
projektom novog djedjeg vrti6a Koprivnidka i vjerovali ili ne, 18 mjeseci nakon toga, u fupnju
2023. godine nadleZno tijelo joS nije donijelo odluku koji su im projekti prihvatljivi. Oakie,
mi dekamo 18 mjeseci. Imamo prijavu za projektiranje vatrogasnog centra i-pi1javu za
projektiranje vrtiia Koprivnidka, gdje je drlavarekla da 6e financirati 100%. Mi smo prijavili
ta dva projekta i jo5 do dana dana5njega nije donesena odluka. S druge strane,-kad se
prijavljujemo na ove europske projekte, todno se znaju rokovi. Kad se prija-vite, znate kad 6e
biti rje5enje i nema tu nikakvih odstupanja. Ovo Sto se kod nas dogada i sa ITU
mehanizmom. Dakle, ITU mehanizam je period 2021. do 2027. godina. Ml imamo danas u
2023' godini, YaraLdin ima kompletnu listu projekata, sve ima spremno, mi imamo spremnih
pet projekata sa gradevinskim dozvolama , a drLavnatijela jo5 nisu donijela, nadleLna tijela jo5
nisu donijela pravila igre kako povladi te novce. Dakle, mi imamo 22 mil. eura odobretrih i
oni postoje i stoje, ali mi ih ne moZemo podeti povladiti. Dakle, ja se nadam da 6e se te neke
stvari malo ubrzati. Naravno da 6emo pogledati, meni nije jasno zaSto Upravno vije6e, ja se
doista Upravnom vije6u ne petljam u rad. Ja smatram da Upravno vijede koje vodi gosporla
Darinka Vrbanec radi odlidan posao u Vrtiiu.

I da, pitat 6u i zatraLit iu Sta je s tim problemom oko obnove namjestaj a, zatojer mi
stalno ulaZemo u vrtiie. Moldaje malo Koprivnidka ispala iz fokusa zato jerje vrtid u tuko
derutnom stanju da ga zapravo mislimo zamijeniti, ali nikako da vidimo da i smo pro5li s
natjedajem ili nismo. Ako ni5ta drugo, onda 6emo krenuti u tu pridu vlastitim sredstvima. Dat
iu vam i pisani odgovor, ako treba."

Odeovor na viiedniiko pitanie ede. Aranke Ore5ki

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada yaraLdina, iznosi:
,,4 za ovo, Ulicu Bra6e Radii, dobit iete pisani odgovor kako ste i tralili,jer ja u ovom

trenutku doista ne raspolaZem informacijama da vam to mogu odgovoriti.,,

Odgovor na viiedniiko pitanie sale. Dubravke Novak

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada y ar aLdina, iznosi :

,,Gospoda Dubravka Novak, Sto se tide mjesnih odbora, imamo tu todku na dnevnom
redu pa 6emo jo5 i tamo raspraviti, ali dakle mi smo imali izbore u 4. mjesecu za Gradsko
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vijeie i jednostavno niti je tko imao mogudnost raspisati izbore. Izboi su se trebali odrlati
tre6u, detvrtu nedjelju u svibnju. Ko5tali bi jo5 50-ak tisuia eura i nije bilo niti formiranog
Gradskog vijeia koje bi moglo pokrenuti tu proceduru i zbog toga smo jednostavno odludili
da se ljudi malo odmore od izboru. Moramo samo konstatirati da je mandat postoje6im
mjesnim odborima pro5ao, a mi smo tu svi zajedno da se dogovorimo o njihovoj budu6nosti.

Sto se tide Transparentnog Yaraildina ja ne znarfl evo stvarno, ja se nadam da se vide svi
tro5kovi. Ako se neki tro5kovi ne vide, ja 6u se potruditi da se i ti tro3kovi vide, ako nemamo

nekakvih opet problema sa GDPR-om, jer mi svaki put nekakve takve pride prodaju, ali evo,

ako stvarno nema tih tro5kova ja cu traLiti i od dobavljada softvera i od na5ih financija da se

svi ti tro5kovi stave unutra, jer nema se Sto skrivati."

Odgovor na viiedniiko pitanie s. Filipa TeZaka

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YaraLdina, iznosi:

,,Gospodin Filip TeZak, solarni paneli. Da, krenuli smo u tom smjeru. Krenuli smo i u
smjeru zamjene rasvjete u led rasvjetu. Tu isto dekamo da nam Ministarstvo financija odobri
kreditno zadulenje. NaSi raduni za elektidnu energiju su enonnni. Dakle, ove godine 6emo

potro5iti gotovo 9 mil. kuna ili 1,2 mil eulr:a za rasvjetu, javnu rasvjetu Sto je jedan ogroman

nonsens, zato jer HEP nema kud sa vi5kom struje u no6nim satima i onda ju skupo prodaje
jedinicama lokalne samouprave i to bi netko trebao na ruzini drLave razrijeSiti, ra5distiti te

stvari. Ali da imamo visokotladni natrij koji nije Stedljiv, to je istina i sve 6emo zamijeniti.
Solame panele smo postavili ovih dana na objekte Srednjo5kolac, Graberje i Geotehnidki

fakultet koji nije pod upravom Grada, ali je bio zajedno u tom projektu. Solarne elektrane 6e,

ja vjerujem negdje do jeseni proraditi. Kompletno je gotova montaLa i Sto se tide osnovnih

5ko1a, znadi smanjit 6emo Zqednici sportskih udruga koji imaju ogromne radune i za Graberje

i za Srednjo5kolac smanjit 6emo im definitivno njihove radune i te novce 6emo preusmjeriti u

sport. Dakle da ne tro5imo na elektridnu energiju u tim objektima, nego 6e i6i u sport. A Sto se

tide osnovnih Skola, dobili smo, praktidki smo pro5li sa svim osnovnim Skolama i dobili smo

da moZemo staviti solare na njih. U pripremi je natjedaj. Radit ie nam natjedaj Regionalna

energetska agencija Sjever i ja vjerujem da 6e taj natjedaj do jeseni izaci van, tako da 6e sve

na5e 5ko1e takoder, mi smo kao osnivadi Skola du1ni plalati sve njihove tro5kove, da 6emo i
tu napraviti znatne u5tede i onda 6emo takoder mo6i te novce preusmjeriti i u nekakve

didaktidke uredaje u poveianje kvalitete opremljenosti na5ih osnovnih Skola."

Odsovor na viiedniiko pitanie s. DraZena Jasida

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YaraLdina, iznosi:

,,Gospodine Jagii, ovo pro5irenje Vrazove o kojem govorite. Yrazova je u projektiranju,

Yrazovaje u planu da se sljedede godine kompletno obnovi i to na nadin Miro, mislim da si ti
inzistirao na biciklistidkim stazama i zato jer sve ulice koje radimo, pokuSavamo Sto vi5e

biciklistidkih stazanapraviti, jer je to na5a politika. Dakle, dim 6emo imati gotov projekt, ja 6u

vam poslati projekt na uvid pa da zajedno s na3om strukom prodiskutiramo da li smatrate da

je taj projekit,Lnadi od vodotornja praktidki u Vrazovoj pu iu*o do onoga dijela kod Skole

stranog jezika Ziget. Tako da ja vjerujem da taj projekt bi trebao biti vrlo brzo gotov i u
realizacljubi trebao i6i u proljeie sljede6e godine.

A Sto se tide odrLavanja cesta, mogli ste vidjeti natpise nedavno po raznim medijima.

Vidite da stoji npr. autocesta izmedu Novog Marofa i V. Toplica, pofrezana, skinuti asfalt po
jednoj traci i ne asfaltira se. Imaju dvije stvari koje se dogadaju ovog trenutka u Hrvatskoj, a

to je da nema kamenog agregata za asfalt i tvrtke koje i nama rade u gradu VaraZdinu, koje

imaju aktivni ugovor za odrLavarye nerazvrstanih cesta uvoze agregat iz Slovenije. A druga
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stvar je da se moraju iskoristiti sredstva iz europskog fonda solidarnosti do 30.6. i praktidki
sve na5e tvrtke rade na Banovini i na dijelu gdje je bio potres u zadnje dvije-tri godine i
apsolutno svi maksimalno asfaltiraju koliko imaju asfalta i agregata tamo i jednostavno u
cijeloj Hrvatskoj je taj problemizraleni. Ja se nadam da poslije 1.7. mi imamo dogovor, znadi
uredujemo ulice zajedno Varkom, Termoplin i mi. Predvideno je da, ved su krenuli u pojedine
ulice i Varkom i Termoplin. Dakle, ove godine su na redu Istarska ulica, Trenkova ulica,
zatim Ulica Irme Gorzo, Ulica Tina Ujevica, zatim Omladinska u Kuianu, znadi podosta ulica
i da 6e se cijela ta situacija do kraja ljeta stabiliziratii da 6emo mi kroz 9. i 10. uspjeti one
zavr5ne- slojeve srediti i poasfaltirati sve te ulice koje trebamo asfaltirati. Osim tih ulica, dim
zavrli Spancirfest zatvara se Du6ansk a lica, ovaj dio od Habdeliieve do Franjevadk og trga,
gdje su kocke potpuno uni5tene zbogprolaska dostavnih vozila i svega i taj dio 6e se obnoviti
na nadin kako su obnovljene i ostale ulice u centru grada.I onda iemo zatvoriti, ja sam ved
dao naloge da ispitaju cijene i trZi5te i onda 6emo na Sest ili sedam lokacija zatvoitr za sav
promet centar grada. Dakle ne6e nikakva dostavnavozila moii udi u grad. Biti 6e dva punkta,
vrlo vjerojatno jedan tamo kod placa ili kod ove kule na Banus placu i druga lokacija na Trgu
slobode, jer tamo ie Gradska trLnica im dati kolica i ostale stvari ili 6emo uloZiti u nekakva
druga vozlla i neie se vi5e nitko voziti dostavnim vozilima po centru, a vozit 6e se samo
stanari i to ie modi uii na onaj ulaz koji im je najbliLi i izadi van. Nede biti voZnje kroz cijeli
centar grada. Ovo nema vi5e smisla zato jer smo toliko novaca uloZili u centar grada, kad vi
vidite koliko ko5ta jedan Habdelidev trg ili koliko ko5ta jedna Ulica Vatroslava Lisinskoga
onda se pitate zbog (,ega. Mi smo sad dali Vodogradnji, ona sad krpa po centru grada, Tu je
isto problem. Sve je manje ljudi koji znaju raditi taj posao, koji znaju postavljati kocke. Oni
nam sad krpaju i mi to moramo ,,masno" platati da bismo doveli hodne povr5ine u centru
gradau ono stanje kakvo bi trebalo biti."

Odsovor na viigdniiko pitanie s. Leonarda Sekovanida

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YaraLdrna, iznosi:
,,Sto s" tide pitanja gospodina Sekovaniia, mofuda6e tu, zato jerje bio i u Bruxellesu g.

Markovid, gdje mu je predano odobrenje. Dakle, projekt je odobren. Ono Sto se prida je dista
laZ. Projekt je odobren i ne da smo mi u tih 99 projekata odabrani kao jedan od 14, po onome
Sto mi vidimo, mi smo maltene tamo bili pobjednici svega. Njima se taj projekt intzetno
svidio, ali zbog dega smo mi oprezni? Zatojer ja vidim Sto se dogada s balama u Ministarstvu
financija i u Fondu i vidim da sad, kad nema mogudnosti da se opstruira na lokalnom nivou,
strah me je, jer cijeli ovaj projekt je vezan za prostor kojim upravlja Republika Hrvatska.
Dakle, jedan dio, jednim dijelom upravljaju Hrvatske vode, jednim dijelom upravlja HEp, dak
imamo tu i Hrvatske Sume i vrlo lako se moZe dogoditi da neki poku5aju opstruirati. Ja mislim
da ne6e nitko biti toliko zlodest i da iemo rijesiti sa svim tim institucijama dogovorno, da
6emo uspjeti rije5iti dogovorno ovo ulaganje, jer Europ a traLi da sve to bude jasno definirano.
I taj cijeli projekt je vrijedan dakle 5,1 mil. eura, od toga je 4,7 mil. eura bespovratno. To je
ono zbog dega... Juder sam govorio na svedanoj sjednici Op6ine Petrijanec, nije nekima to
sjelo, da na Zalost postoji lak5i i teZi europski novac. Lak5i europski novac je onaj kojeg su
dali iz Europe Hrvatskoj drlavi,pa ga ona preko OPKK i NPO-a plasira i tu se na Zalosi dijeli
,,po babama i stridevima". Ovdje u Europi, to smo mi shvatili i zbog toga smo se po8eli
javljati i prvo smo dobili Bele kipe koji su se trebali realizirati iz obvezmca, mi smo 

-dobili

direktno novce iz Bruxellesa, a sad smo ovdje povukli zaistajedne ozbiljne novce koji 6e
potpuno preobraziti cijeli prostor od Bombellesove ceste do kanala i od kanala do starog
korita Drave tamo sve omedeno praktidki do kinolo5koga mosta, gdje 6emo napraviti jedne
moderne sadrlaje, gdje iemo napraviti dak i vidikovce sa nekakvim dodatnim atrakcijama da
bismo mogli zainteresirati turiste da dolaze na Dravu, ali prije svega da na5i yaraLdinci zaista
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mogu uLivati u toj Dravi. YaraLdin mora Livjeti s Dravom. Drava je godinama plavila ovaj
grad, dok se nisu napravile hidrocentrale i kanali. Yaraldinci su bjeZali od Drave, vratit 6emo

YaraLdin na Dravu. Znadi i ovaj projekt sa hrpom edukativnih i rekreacijskih elemenata u

Park Sumi ie biti nesto posebno, a takoder u sklopu toga 6e se proSiriti i oni sadrZaji koje sada

imamo na Dravskim bazenima, tako da 6e se tamo napraviti jo5 dodatni vodeni sadrilaji iz tih
sredstava. Dakle, jedino zbog dega m| zhog (,ega ja nisam baS htio da, ali budu6i da su u

Bruxellesu bili mediji svi hrvatski nacionalni pa je sve to odmah oti5lo nacionalno, jer smo mi
kao prvi hrvatski grad uspjeli dobiti takve novce direktno iz Bruxellesa na takav natjedaj, je ta
skepsa, da li netko zaista ne6e biti tako zlodest i probati to opstruirati. Takoder ide novi

natjedaj gdje smo sada dali po 5.000,00 eura studentima FOI-a, Sveudili5ta Sjever i
Geotehnidkog fakulteta za nagrade, dakle 15.000,00 eura, zato jer to moraju biti novi
inovativni projekti koji nisu joS nigdje radeni i ve6 imamo, ved su mi javili sa pojedinih

fakulteta da su dobili, da dobivaju prijave. Prva nagrada im je 3.000,00 eura, druga 1.500,00 i
tre6a 500,00 eura i Zelimo atgaLirati te mlade ljude da nam daju jo5 dodatne ideje zato jet

vidimo na koji nadin funkcionira privladenje novaca iz Bruxellesa i vjerujem da smo na

dobrom putu i da 6emo dobiti i nove ideje i da iemo joS imati ovakvih uspjeha."

Odeovori na viiedniika pitania eale. Daniiele Pu5kadiia

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada Yataldina, iznosi:

,,Sto se tide pitanja gospode Danijele Pu5kadija. Ovako, MO Jalkovec i ova cesta Braie

Radi6 koja ide iz jalkovca u Poljanu niSkupedku, to je Suma dret, moramo vidjeti u dijem je

vlasnijtvu, ali u svakom sludaju ili 6emo dogovoriti sa Hrvatskim Sumama ili s Parkovima da

se to malo sredi. Zbog sigumosti prometa to zaistane smije biti tako kako ste rekli. Isto tako

ie Parkovi, ja ne zram iz kojeg razloga nisu... Oni su obrezali koliko znatn granje na ovom

igrali5tu u Poljani Bi5kupedkoj, ali stavit 6emo im u redovni plan koSnje kao i sva druga

dJedja igrali5ta na podrudju grada YaraLdina. Ne znam koliko ko5nji treba imati, Sest, ja

mislim godi$nje. Stavit iemo im u plan da se to pokosi. Javit 6u vam, dat 6emo vam joS i
pisanim putem.TraLit 6u i od Parkova i od Hrvatskih Suma, odnosno od komunala da mi

ispitaju vlasnidke strukture i dobit 6ete i pisane odgovore.- 
Sto se tide ukidanja mjesnih odbora. Mislite da neie tu, da 6emo imati problema, nitko

ne govori o ukidanju mjesnih odbora. Dakle, to 6emo danas raspraviti. Ali sigurno nedemo

imati problema u komunikaciji sa gradanima, zato jer ja svaki dan dobivam minimalno

dvadeset upita, dvadeset sugestija, pitanja, emailova, poruka od na5ih gtadana. To je
minimalni U.j i sve te poruke zapravo se kanaliziraju onda kroz na5 sustav. Vedina se odnosi

na komunal i poku$avamo Sto vi5e toga rje5avati. Velim, Sto se tide mjesnih odbora, imat

6emo tu todku pa 6emo moii o toj todci raspravljati.

Odsovor na viiedniiko pitanie s. Devida Kosa

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada Yarcldina, iznosi:

,,Gospodine Kos, vezano uz antene na Domu zdravlia VaraZdinske Zupanije. Dakle, to

je vlasnistvo YaraLdinske Zupanije, al' se nalazi u gradu VaraZdinu. Pitat 6emo. V.

PodbreZnidki, Zelim da se po5alje upit od strane komunala i da se provjere sve dinjenice da li
taj antenski stup i te antene imaju gradevinsku dozvolu ili potvrdu glavnog projekta, Sto ve6

treba i zatraLite od YaraLdinske Zupanije takoder da vam odgovori da li ta lokacija ima

uporabnu dozvolu. Sve podatke koje 6emo dobiti, iemo vam proslijediti."

Odsovor na viiedniiko pitanie g. Josipa Garida
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NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YaraLdina, iznosi:
,,Gospodine Garii, Gradska vijeinica. Malo je ovaj tjedan kiSni. Ja sam se nadao, ja

vjerujem da iemo onu prednju skelu ukloniti do kraja sljede6eg tjedna. MoZda 6e trajati jo5
neko vrijeme, zato jer, malo je ki5a omela radove vanjske, ali kompletno je promijenjena
stolarija. Radi se zavr5ni sloj fasade. Ja mislim da ie ...Vijeinica 6e malo imati promijenJene
neke boje, nede vi5e biti onako bijela. To su konzervatori i restauratori kopali i na5li su da su
to neke vrste originalnih boja, pa iemo ju probati u tom smislu obnoviti. Gradska vije6nica je
na Zalost, ova investicija je rupa bez dna iz razloga kad vi krenete obnavljati neke ovakve
stare objekte, a Gradska vijednica nije ovako obnavljana zadnjihpedeset godina, onda zaista,
na Sto sve naidete. Tako dana kraju, strah me koliko ie biti konadni iznos obnove Vijednice,
ali to je jedan od simbola Grada YaraLdina koji slavi ove godine 500 godina. Za Spancirfest
6e biti potpuno zavr5en i obnovljen sa vanjske strane, osim tornja. Toranj de se raditi nakon
Spancirfesta. Ja vjerujem da ie on biti u f. ili 10. mjesecu gotov. Unutrasnjost, takoder se
kompletno ureduje i sreduje, a sredit ie se i onaj trg i ja predvidam da 6emo otvoriti vrata
Vijeinice na nadin kako je i u Lupanijskoj paladi i da 6erno dobiti jedan, jedno prekrasno
dvori5te i da 6e gradanima biti zanimljivo vidjeti i unutra5njost vijednice, vijeinicu s
unutra5nje, dvoriSne strane. Zahtjevni su poslovi. Za sve poslove moramo imati suglasnosti i
arheologa, imati suglasnosti i konzervatora, ali Gradska vije6nica 6e ovu godinu biti zavrsena
i ja vjerujem da 6e se gradska uprava negdje krajem 10., podetkom 11. mjeseca vratiti u
Gradsku vijednicu, jer to je Vije6nica koja ima najduZu tradiciju u ovom dijelu Europe. Dakle,
nigdje nema 500 godina tradicije da Gradsko vijede i gradonadelnik su u istome objektu.
Mislim da 6e ta Vije6nica, ve6 6e biti zanimljivo kad skinemo ove skele kroz desetak dana.,,

Odsovori na viiedniika pitania s. Stiepana Cepanca

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YaraLdina, iznosi:
,,Sto se tide gospodina Cepanca,Trglvana Perkovca u BiSkupcu je u blizini 3. osnovne

Skole. U Proradunu za ovu godinu predvidjeli smo semafor koji 6e biti upravo na toj dionici i
koji ie paliti crveno svjetlo u sludaju, znadi postojat ie mjerad brzine i palit ie se direktno
crveno svjetlo ako 6e se voziti viSe, stavit iemo ne znam 40 ili 50 koliko ie biti po
prometnom elaboratu i ja vjerujem...vlado, kad 6ete raspisati tq natjedaj?,,

Napomena: V. PodbreZniiki s mjesta iznosi odredenu opasku, koja se ne iuje te ju nije
mogute navesti.

NEVEN BO SILJ, gradonadelnik Grada y ar aLdina, izno si :

,,iim prije. Evo, ja se nadam da iemo na jesen imati to rje5enje. Dakle, neiemo iii s
lelecim policajcima. Mislim da je ovo bolje rje5enje, ovo je skuplje rje5enje, semafor, ali
mislim da je sigurnije rjesenje, zato jer 6e im se paliti svima koji voze iznad odredene bizine
crveno svjetlo i morat 6e stati i ponovno kretati.

Sto se tide Setnice uz Plitvicu, dakle, nedavno je bio i gospodin, novi direktor Hrvatskih
voda, gospodin Rezo kod mene i dogovorili smo tri vrlo velika, bitna projekta koja 6e
Hrvatske vode raditi, a jedan od tih projekata je i nasip od Gojanca preko lalkovca do Biezja.
Dakle, tamo ie biti kompletan nasip koji 6e Stititi i vi5e neie biti moguinosti nikakvih
poplava u Brezju i Jalkovcu, a raspisuje se natjedaj u 9. mjesecu. Gra-devinsk a d,ozvola
postoji, a mi idemo nakon toga gore sa biciklistidko-pje5adkom stazom i rasvjetom da se taj
dio dobije. Sto se tide upravljanla, dakle moramo znati d,akad se ljudi Zale dale visok a trava
uz Dravski kanal na Dravi, time upravlja HEP Proizvodnja. Mi jedino Sto moZemo, ja mogu
zvati ditektora HEP Proizvodnje i zamoliti ga: duj, tava je prevelika. Onda oni vele, imamo
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novce za tri ko5nje godiSnje i onda se malo tako razgovaramo, onda oni ipak moZda dodu i
pokose. Isto tako uz. .. Leo tko upravlja uz Plitvicu, Hrvatske vode?"

Napomena: Leonard Sekovanit s mjesta iznosi odredenu opasku, koja se ne iuje te ju
nije mogute navesti.

NEVEN BOSILJ, gradonadelnik Grada YaraLdrna, iznosi:

,,Hrvatske vode. NiSta, razgovarat iemo s gospodinom Rezom i zamoliti ga. Dakle, to

nije prostor kojega odrlava Grad VaraZdin, odnosno kojeg nam odrlavaju Parkovi koji
odrZavaju zelene povr5ine, moraju odrLavati Hrvatske vode. Ako 6e se oglu5iti, V.
PodbreZnidki, poslat iemo im od na5eg komunalnog redara opomenu uz prijetnju kazne. Eto,

to je ono Sto moZemo napraviti. Evo ja mislim da sam odgovorio sve'"

LOVRO LUKAVEdKI, predsj ednik Gradskog vij e6a Grada Y araldina, iznosi :

,,Hvala gradonadelniku, to je to, u redu. Da li su dlanovi vijeia zadovoljni dobivenim

odgovorima? Ako jesu, a nisu, gospodin Cepanec, izvolite.oo

Odsovori nu viieiniika pitania - nezadovolistvo. traleni pisani odsovori

STJEPAN CEPANEC, dlan Gradskog vijeia, iznosi:

,,Ne znam, da li se nismo razumjeli ili nisam dobro postavio pitanje. Problem je onaj

zavoj, kod trokuta, kod Veterinarske stanice i kod djedjeg igrali5ta u parku. Znadi, kad vi
dodete na semafor, vama se upali crveno, ali vi moZete ludovati prema Jalkovcu, recimo, ili iz
Jalkovca. Ako me shva6ate zakoji dio Trga Ivana Perkovca govorim. "

Napomena: Neven Bosilj s mjesta iznosi odredenu opasku, koja se ne iuie te iu niie

mogute navesti.

LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vijeda Grada YaraLdina, iznosi:

,,Oprostite gradonadelnide."

STJEPAN CEPANEC, dlan Gradskog vijeda, iznosi:

,,I druge, i drugu stranu. Molim, samo fizidka prepreka. Mene ne interesira neka kazna,

da netko dobije, da se puni proradun i nesto tako. Kad jefizi(ka prepreka, znadi dovjek ne

moZe napraviti, razviti neku veliku brzinu.
A Sto se tide Plitvice, mislim da nije to velika investicija, da se sve moLe dogovoriti,

moLda da i Grad snosi tro5kove ne znam goiva ili nesto takvo, da se kosi viSe. Ako su sad

kiSni dani, ali nije par mjeseci poko5eno. Nije lijepo da se na Dravi rade vidikovci i ne znam

koje kakve tribine, a da se Plitvica ne pokosi za gradane. Mislim, je to jug i je to naselje

Bi5kupca i ernca, ali isto su tamo gradani kao i na sjeveru. Hvala."

LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vijeia Grada YaraLdina, iznosi:

,,Gospodine Cepanec, Lelite li pisani odgovor?

Napomena: Stjepan Cepanec iznosi odredenu opasku, koja se ne iuje te iu nije mogute

navesti.

LOVRO LUKAVETKI, predsjednik Gradskog vije6a Grada YataLdina, iznosi:
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,,(J redu, ne tralite onda. Hvala gospodine Cepanec. Ako nema vi5e nezadovoljnih sa
odgovorima, onda moZemo privesti Aktualni sat kraju i moZemo preii na utvrdivanje dnevnog
reda."

*****

LOVRO LUKAVEdKI, predsjednik Gradskog vijeia iznio je da se prelazi na
utvrdivanje dnevnog reda koji je uz materijale dostavljen dlanovima Gradskog vije6a.

MARIO LESINA, dlan Gradskog vijeia predloZio je skidanje todke 1. sa dnevnog
reda. Nakon glasovanja za navedeni prijedlog LOVRO LUKAVEdKI, predsjednii
Gradskog vijeia konstatirao je da prijedlog nije prihvaden (3 glasa ,,2a" i 14 glasova ,,protjv").
Obzirom da prijedlog za skidanje todke 1. nije prihvaien LOVRO LUKAVEfKI,
predsjednik Gradskog vijeda iznosi da je sukladno prijedlogu Odbora za statutarno-pravna
pitanja potrebno izmijeniti naziv todke 1. dnevnog reda tako da glasi: ,,Prijedlog ispravka
uvodnog teksta Proraduna Grada Yaraildrna za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025.
godinuo'. Odbor zaizbor i imenovanje takoder predlale izmjenu naziva todke 19.3. dnevnog
reda tako da glasi:" Prijedlog rje3enja o razrjesenju i imenovanju dlanova Upravnog odbora
Zaklade za razvoj kvalitetnog sporta Grada YaruLdina" kao Sto je navedeno u materijalu.
Nakon glasovanja za tako predloZeni dnevni red konstatirao je da je za dana5nju sjednicu
utvrden i veiinom glasova (16 glasova ,,2a" i I glas ,,protiv") prihvaden sljededi

DNEVNI RED
utvrden na 3. sjednici Gradskog vijeda Grada Varaidina

1. Prijedlog ispravka uvodnog teksta Proraduna Grada Yaraldina za 2023. godinu i
projekcije 2a2024. i 2025. godinu,

2. Prijedlog godi5njeg izvjestaja o izvrSenju:
2.1. Proraduna Grada YaraLdina za razdoblje od 1. sijednja do 31. prosinca 2022.

godine,
2.2. Programa odrLavanla komunalne infrastrukture 2a2022. godinu,
2.3. Programa gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture 2a2022. godinu,
2.4. Programa zaltite okoli5a 2a2022. godinu,
2.5. Programa komunalnog opremanja gradevinskog zemlji5ta za 2022. godinu,
2.6. Programa zapoticarye gospodarstva i stratesko planiranj e 2a2022. godinu,
2.7. Programa zaEU projekte za2\22.godinu,
2.8. Programa javnih potreba u obrazovanju i znanosti Grada Yaraldina za 2022.

godinu,
2,9. Programa javnih potreba u kulturi Grada yaraLdinaza2022. godinu,
2,I0. Programa javnih potreba u tehnidkoj kulturi Grada YaraLdinaza2022. godinu,
2.1L. Programa javnih potreba u sportu i rekreaciji Grada YaraLdinaza2022. godinu,
2.I2. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada YaraLdina za 2022.

godinu,
2.13. Programa javnih potreba za podrudje djelovanja civilnog druStva za kulturu, odgoj,

obrazovanje, socijalnu skrb i mlade Grada yaraLdinaza2022. godinu,
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2.I4. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske sluZbe
spa5avanja, Stanice YaraLdinza2022. godinu na podrudju Grada YaraLdina,

2.15. Programa zaITU mehanizam 2a2022. godinu,
3. Prijedlog odluke o raspodjelirezultataposlovanja 2a2022. godinu,
4. Izvje(lao radu 2a2022. godinu:

4.1. Hrvatskog narodnog kazali5ta u VaraZdinu,
4.2. Gradske knjiZnice i ditaonice ,,Metel OLegovtl" YaraLdin,
4.3. Gradskog muzejaYaraLdin,
4.4. Koncertnog ureda Yaraldin,
4.5. Djedjeg vrti6a ,,YaraLdin",
4.6. Pudkog otvorenog udili5ta Yaraldin,
4.7. Centra zaprulanje usluga u zajednici YaraLdin,
4.8. Doma zaLrtve obiteljskog nasilja,,Utodi5te Sveti Nikola" YaraLdin,
4.9. Javne ustanove,,Gradski bazeniYaraLdin",
4.10. Javne ustanove Gradski stanovi YaraLdin,
4.I1. Javne vatrogasne postrojbe Grada YaraLdina,
4.I2. Gradske vatrogasne zajednice Grada YaraLdina,
4.13. Zaklade solidamosti Grada YaraLdina,

5. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu,

6. Prijedlog odluke o davanju na upravljanje i kori5tenje polupodzemnih spremnika
trgovadkom druStvu distoda d.o.o.,

7. Prijedlog odluke o brisanju upisanih tereta na nekretnini u vlasniSJvu trgovadkog druStva

Maico d.o.o. Yaraldin,
8. Prijedlog odluke o pro5irenju prava gradenja osnovanog u korist Sveudili5ta u Zagrebt,

Fakulteta organizacije i informatike radi izgradnje Regionalnog centra za predinkubaciju u
pametnoj industriji,

9. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o stipendiranju udenika i studenata koji se Skoluju
na srednjim Skolama i visokim udili5tima,

10. Prijedlog odluke o uvjetima i nadinu davanja na kori5tenje prostora u vlasni5tvu ili pod

upravom Grada Yaraldrnakorisnicima koji djeluju na podrudju kulture,
ll.Prijedlog odluke o odredivanju pla6e i drugih prava gradonadelnika i zamjentka

gradonadelnika Grada Y ar aZdina,
12. Prijedlog odluke o utvrdivanju prestanka mandata dlanova vijeda mjesnih odbora na

podrudju Grada Y araldina,

13. Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o osnivanju Povjerenstva zautvrdivanje
dinjenica u pitanjima od javnog interesa Sto se odnose na zakonitost rada gradskih tijela i
gradskih javnih sluZbi,

14. Prijedlog rje5enja o stavljanju izvan snage Rjesenja o razrje5enju i imenovanju dlanova

Povjerenstva za utvrdivanje dinjenica u pitanjima od javnog interesa Sto se odnose na

zakonitost rada gradskih tijela i gradskih javnih sluZbi,

15. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Kazali5nog vije6a Hrvatskog narodnog

kazaliStau VaraZdinu,
16. Prijedlog odluke o dopuni Odluke o osnivanju Povjerenstva za umirovljenike i osobe

starije dobi na podrudju Grada Yarrtdina,
17. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju Povjerenstva za zakup

poljoprivrednog zemljiSta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podrudju Grada YaraLdina,
18. Prijedlog Zakljudka o davanju prethodne suglasnosti na:

18.1. Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Pudkog otvorenog udili5ta YaruLdin,
I8.2. Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Gradskog muzejaYaraLdin,
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18.3. Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Gradske knjiZnice i ditaonice ,,Metel
OLegovil" Yaraldin,

18.4. Prijedlog statuta Hrvatskog narodnog kazaliSta u VaraZdinu,
19. Izbori i imenovanja:

19.1. Prijedlog rje5enja o izboru Odbora zamlade Gradskog vijeda Grada YaraZdina,
19.2. Prijedlog rje5enja o imenovanju Povjerenstvazaumirovljenike i osobe starije dobi

na podrudju Grada YaraLdina,
19.3. Prijedlog rje5enja o razrje5enju i imenovanju dlanova Upravnog odbora Zaklade

zarczvoj kvalitetnog sporta Grada Yaraldina,
19.4. Prijedlog rje5enja o izmjeni Rje5enja o imenovanju Povjerenstva za provodenje

m1'era poticanja razvoja gospodarstva na podrudju Grada YaruLdina.

Toika 1.

PRIJEDLOG ISPRAVKA UVODNOG TEKSTA PRORAdUNA GRADA
VARAZDINA ZA 2023. GODINU I PROJEKCIJE ZA2O24.I2O25.GODINU

Napomena: Sjednici je nazoino I7 ilanova Gradskog vijeta.

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vijeia materijal
za o:r'r todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLerye iznijeli su Tamara Strelec - privremena prodelnica Upravnog
odjela zafrnancije, proradun i javnu nabavu i Neven Bosilj - gradonadelnik Grada YaraLdina.

O materijalu su raspravili Odbor za frnancije i proradun i Odbor za statutarno-pravna
pitanja te je Lovro Lukavedki, predsjednik Odbora za statutarno-pravna pitanja iznio prijedlog
Odbora za izmjenu naziv a akta.

Gradsko vijede Grada YaraLdina jebez rasprave ve6inom glasova (13 glasova ,,za'o i 4
glasa,,protiv") donijelo Ispravak uvodnog teksta Proraduna Grada YaraLdinaza2023. godinu
i projekcije 2a2024. i2025. godinu.

Toika 2.

PRIJEDLOG GODISNJEG IZVJNSTA.TA O IZVRSENJU:

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vijeia materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznijela je Tamara Strelec - privremena prodelnica Upravnog
odjela zafrnancije, proradun i javnu nabavu.

O materijalu su raspravili Odbor za frnancije i proradun, Odbor za prostorno uredenje,
komunalno-stambeno gospodarstvo i za5titu okoli5a i Odbor za odgoj, prosvjetu, zdravstvo i
socijalnu skrb i nemaju primjedbi.

2.1. Proraiuna Grada VaraZdina za razdoblje od 1. sijeinja do 31. prosinca 2022.
godine
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Napomena: Sjednici je nazoino I5 ilanova Gradskog vijeta

Gradsko vijeie Grada YaraLdina jebez rasprave veiinom glasova (14 glasova ,,2a" i I
glas ,,suzdrLani") donijelo Godi5nji izvje5taj o izvrSenju Proraduna Grada YaraLdina za

razdoblje od l.sijednja do 31. prosinca 2022. godine.

2.2. Programa odrZavanja komunalne infrastrukture 2a2022, godinu

Gradsko vije6e Grada YaraLdina jebez rasprave ve6inom glasova (13 glasova ,,2a" i I
glas ,,suzdr1anl") donijelo Godi5nji izvjestaj o izvr5enju Progtama odrlavanla komunalne

infrastrukture za 2022. godinu.

2.3 Programa gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture za 2022.
godinu

Gradsko vijeie Grada YaraLdina jebez rasprave vedinom glasova (14 glasova ,,2a" i I
glas ,,suzdrLani") donijelo Godi5nji izvjestaj o izvr5enju Programa gradenja objekata i uredaja
komunalne infrastrukture za 2022. godinu.

2.4. Programa za5tite okoli5a 2a2022. godinu

Gradsko vijeie Grada YaraLdina jebez rasprave veiinom glasova (14 glasova ,,2a" i I
glas ,,suzdr1ani") donijelo Godi5nji izvjeStaj o izvr5enju Programa zallite okoli5a za 2022.

godinu.

2.5. Programa komunalnog opremanja gradevinskog zemlji5ta 2a2022. godinu

Gradsko vijeie Grada YaraLdina jebez rasprave ve6inom glasova (14 glasova ,,za'' | |
glas ,,suzdr1anl") donijelo Godi5nji izvjestaj o izvr5enju Programa komunalnog opremanja
gradevinskog zemlji3t a za 2022. godinu.

2.6. Programa za poticanje gospodarstva i strate5ko planiranje 2a2022. godinu

Gradsko vije6e Grada YaraLdina jebez rasprave ve6inom glasova (14 glasova ,,za=' i I
glas ,,suzdrLani") donijelo Godi5nji izvjestaj o izwsenju Programa zapoticat'le gospodarstva i
stratesko planiranje za 2022. godinu.

2.7. Programa zaEU projekte 2a2022. godinu

Gradsko vije6e Grada Yaraldina jebez rasprave veiinom glasova (14 glasova ;,za'' r I
glas ,,suzdr1ani") donijelo Godi5nji izvjestaj o izvrSenju Programa za EU projekte za 2022,

godinu.

Programa javnih potreba u obrazovanju i znanosti Grada VaraZdina za 2022.
godinu

2.8

Napomena: Sjednici je nazoino 16 ilanova Gradskog viieta.
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Gradsko vijeie GradaYaraldina jebez rasprave veiinom glasova (14 glasova,,za" i2
glasa ,,suzdr1anih") donijelo Godi5nji izvje5taj o izvr5enju Programa javnih potreba u
obrazovanju i znanosti Grada YaraLdinaza2022. godinu.

2.9. Programa javnih potreba u kulturi Grada VaraZdina 2a2022. godinu

Gradsko vijede Grada Yaraldina jebez rasprave veiinom glasova (14 glasova ,,2a" i 2
glasa ,,suzdrLanih") donijelo Godi5nji izvjeltaj o izvr5enju Programa javnih potreba u kulturi
Grada Y ar aLdina za 2022. godinu.

2.10. Programa javnih potreba u tehniikoj kulturi Grada VaraZdina 2a2022. godinu

Gradsko vije6e Grada Y araLdina je bez rasprave vedinom glasova ( 14 glasov a ,,2a" i 2
glasa ,,suzdr1anih") donijelo Godi5nji izvjestaj o izvr5enju Programa javnih potreba u
tehnidkoj kulturi Grada Y araldina za 2022, godinu.

2.11. Programa javnih potreba u sportu i rekreaciji Grada VaraZdina za 2022.
godinu

Gradsko vije6e Grada YaraLdina jebez rasprave vedinom glasova (14 glasova ,,2a" i 2
glasa ,,suzdrLanih") donijelo Godi5nji izvjeitaj o izvr5enju Programa javnih potreba u sportu i
rekreaciji Grada Y araldina za 2022. godinu.

2.12. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Yaraildina za
2022. godinu

Gradsko vijede Grada YaraLdina jebez rasprave veiinom glasova (14 glasova ,,zaoo i 2
glasa ,,suzdrZanih") donijelo GodiSnji izvje5taj o izvr5enju Programa javnih potreba u
socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada YaraLdinaza2022. godinu.

2.13. Programa javnih potreba za podruije djelovanja civilnog dru5tva za kulturuo
odgojo obrazovanjeo socijalnu skrb i mlade Grada VaraZdina 2a2022. godinu

Gradsko vijede Grada YaraLdita jebez rasprave vedinom glasova (14 glasova ,,2a" i 2
glasa ,,suzdrLanih") donijelo Godi5nji izvjeStaj o izvr5enju Programa javnih potreba za
podrudje djelovanja civilnog druStva za kulturu, odgoj, obrazovanle, socijalnu skrb i mlade
Grada Y araLdina za 2022. godinu.

2.r4. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske sluibe
spaSavanja, Stanice varaidin 2a2022. godinu na podruiju Grada VaraZdina

Gradsko vijeie Grada YaraLdina jebez rasprave ve6inom glasova (14 glasova ,,za'o i 2
glasa ,,suzdrZanih") donijelo Godi5nji izvje5taj o izvr5enju Programa javnih polreba za
obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske sluZbe spa5avanja, Stanice YaraLdin za 2022. godinu
na podrudju Grada Yaraldina.
2.1,5. Programa zalTU mehanizam 2a2022. godinu

Gradsko vijeie Grada YaraLdina jebez rasprave ve6inom glasova (14 glasova ,,2a" i 2
glasa ,,suzdrLanih") donijelo Godi5nji izvje5taj o izw5enju Programa za ITIJ mehanizarn za
2022. godinu.
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Toika 3.

PRIJEDLOG ODLUKE O RASPODJELI REZULTATA POSLOVANJA ZA 2022.
GODINU

Napomena: Sjednici je nazoino I5 ilanova Gradskog vijeta

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
za oyu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznijela je Tamara Strelec - privremena prodelnica Upravnog
odjela zafinanclje, proradun i javnu nabavu.

O materijalu su raspravili Odbor za frnancije i proradun i Odbor za statttamo-pravna
pitanja i nemaju primjedbi.

Gradsko vijeie Grada YaraLdina jebez rasprave ve6inom glasova (13 glasova ,,2a", i2
glasa,,suzdrLanih") donijelo Odluku o raspodjelirenitataposlovanja 2a2022. godinu.

Toika 4.

IZVJESCA O RADU ZA2O22. GODINU

4.4.

4.1.
4,2.
4,3.

4.5.
4.6.
4.7.
4.8.
4.9.
4.10.
4.1t.
4.12.
4.13.

Hrvatskog narodnog kazali5ta u VaraZdinu,
Gradske knjiinice i iitaonice ,,Metel OZegovidoo Varaidin,
Gradskog muzeja Varaidin,
Koncertnog ureda Varaidin,
Djeijeg vrtida,,Y araldin'.,
Puikog otvorenog uiiliSta Y araldin,
Centra zapruLanje usluga u zajednici VaraZdino

Doma zaLrfre obiteljskog nasilja,,UtoiiSte Sveti Nikola'o VaraZdino

Javne ustanove,,Gradski bazeni Y araildin",
Javne ustanove Gradski stanovi VaraZdin,
Javne vatrogasne postrojbe Grada Yaraildina,
Gradske vatrogasne zajednice Grada Varaidina,
Zal<lade solidarnosti Grada VaraZdina.

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vijeia materijal
za ovrltodku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznijela je Danijela Vusii - prodelnica Upravnog odjela za

druStvene djelatnosti.

O materijalu su raspravili Odbor za frnancije i proradun, Odbor za prostorno uredenje,
komunalno-stambeno gospodarstvo i za5titu okoli5a i Odbor za odgoj, prosvjetu, zdravstvo i
socijalnu skrb koji su izvje5da primili naznanje.
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Gradsko vijeie Grada Yaraidina jebez rasprave lzvjei(,a o radu 2a2022. godinu od 4.1
do 4.13. primilo na znanje.

Toika 5.

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O
KOMUNALNOM REDU

Napomena: Sjednici je nazoino I6 ilanova Gradskog vijeta.

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vijeia materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlolenje rznioje Neven Bosilj - gradonadelnik Grada Yaraldina.

O materijalu su raspravili Odbor za frnancije i proradun, Odbor za prostorno uredenje,
komunalno-stambeno gospodarstvo i za5titu okoliSa i Odbor za statutarno-pravna pitanja i
nemaju primjedbi.

U raspravi su sudjelovah: DraLen Jagi(,, Mario Le5ina, Dubravka Novak - dlanovi
gradskog vijela, Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog odjela za gradnju i
komunalno gospodarstvo, N. Bosilj - gradonadelnik Grada Yaraldina i M. Markovii -
zamjenik gradonadelnika Grada Y araLdina.

Dubravka Novak iznosi da ima prijedlog amandmana koji nije stigla na vrijeme
podnijeti, a kojim bi se dopunio dlanak 14. Prijedloga odluke. Predlale da gradonadelnik isti
prihvati i predloZi Gradskom vijedu te traLi stanku radi konzultacija i pripreme amandmana.
Gradonadelnik je prihvatio prijedlog D. Novak te je podnio amandman i on postaje sastavni
dio prijedloga odluke.

U raspravi nakon stanke sudjelovao je Stjepan Cepanec - dlan gradskog vije6a.

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda konstatirao je da postoji kvorum za
pravovaljani rad jer je sjednici nazodno 16 dlanova/ica Gradskog vijeda te se nastavilo s

radom sjednice.

Gradsko vijede Grada YaraLdinaje nakon rasprave veiinom glasova (14 glasova,,za" i
2 glasa,,protivoo) donijelo Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu.

Toika 6.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU NA UPRAVLJANJE I KORISTENJE
POLUPODZEMNIH SPREMNIKA TRGOVAdKOM DRUSTVU dTSTOCA D.O.O.

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
za ovlu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlolerye iznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.
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O materijalu su raspravili Odbor za frnarrcije i proradun i Odbor za prostorno uredenje,
komunalno-stambeno gospodarstvo i za5titu okoli5a i nemaju primjedbi.

U raspravi su sudjelovali: Aranka Ore5ki - dlanica Gradskog vijeta i N. Bosilj -
gradonadelnik Grada Y ar aldina.

Gradsko vijede Grada YaraLdinaje nakon rasprave veiinom glasova (14 glasova ,,2a", I
glas ,,protiv" i 1 glas ,,suzdrilani") donijelo Odluku o davanju na upravljanje i kori5tenje

polupodzemnih spremnika trgovadkom druStvu Cisto6a d.o.o..

Toika 7.

PRIJEDLOG ODLUKE O BRISANJU UPISANIH TERETA NA NEKRETNINI U
VLASNISTVT] TRGOVAdKOG DRUSTVA MAICO D.O.O. VARAZDIN

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlolenje iznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu je raspravio Odbor za prostorno uredenje, komunalno-stambeno
gospodarstvo i za5titu okoli5a i nema primjedbi.

Gradsko vijede Grada Yaraldina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o brisanju

upisanih tereta na nekretnini u vlasni5tvu trgovadkog druStva Maico d.o.o. Yaraldin.

Toika 8

PRIJEDLOG ODLUKE O PROSIRENJU PRAVA GRADENJA OSNOVANOG U
KORIST SVEUEILIST.q. U ZAGREBU, FAKULTETA ORGANIZACIJE I

INFORMATIKE RADI IZGRADNJE REGIONALNOG CENTRA ZA
PREDINKUBACIJU U PAMETNOJ INDUSTRIJI

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznio je Vlado PodbreZnidki - privremeni prodelnik Upravnog
odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo.

O materijalu su raspravili Odbor za prostorno uredenje, komunalno-stambeno
gospodarstvo i zaStitu okoli5a i Odbor za statularno-pravna pitanja i nemaju primjedbi.

Gradsko vijede Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o

pro5irenju prava gradenja osnovanog u korist Sveudili5ta u Zagrebu, Fakulteta organizacije i
informatike radiizgradnje Regionalnog centra za predinkubaciju u pametnoj industriji.
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Toika 9.

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O STIPENDIRANJU UdNNIKA T
STUDENATA KOJI SE SKOLUJU NA SREDNJIM STOT,ANNA I VISOKIM

utrr,r5rrvr,q,

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznijela je Danijela Vusi6 - prodelnica Upravnog odjela za
druStvene djelatnosti.

O materijalu je raspravio Odbor za statutamo-pravna pitanja i nema primjedbi

Gradsko vijeie Grada Yaraldina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o
stipendiranju udenika i studenata koji se Skoluju na srednjim Skolama i visokim udili5tima.

Toika 10.

PRIJEDLOG ODLUKE O UVJETIMA I NACINU DAVANJA NA KORISTENJE
PROSTORA U VLASNTSTVU ILI POD UPRAVOM GRADA VARAZDINA

KORISNICIMA KOJI DJELUJU NA PODRUd.TU KULTURE

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlolenje iznijela je Danijela Vusi6 - prodelnica Upravnog odlela za
druStvene djelatnosti.

O materijalu su raspravili Odbor za stalutarno-pravna pitanja i Odbor za prostorno
uredenje, komunalno-stambeno gospodarstvo i za5titu okoli5a i nemaju primjedbi.

Gradsko vijede Grada YaraLdina jebez rasprave jednoglasno donijelo Odluku uvjetima
i nadinu davanja na kori5tenje prostora u vlasni5tvu ili pod upravom Grada YaraLdina
korisnicima koji djeluju na podrudju kulture.

Toika 11.

PRIJEDLOG ODLUKE O ODREDIVANJU PLACE I DRUGIH PRAVA
GRADONAdNT,NTI<A I ZAMJENIKA GRADONAdELNIKA GRADA VARAZDINA

Lowo Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
za ovrt todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznijela je Anica Mu5anovii - privremena prodelnica Upravnog
odjela za poslove gradonadelnika i Gradskog vije6a.
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O materijalu su raspravili Odbor za frnancije i proradun i Odbor za statutarno-pravna
pitanja koji predlaLe da se u dlanku 3. stavku 3. zbog odite oma5ke u pisanju rijed "pravda*
zamijeni rj edju,,pr&va".

Gradsko vijede Grada YaraLdina jebez rasprave veiinom glasova (15 glasova ,,2a" i 7

glas ,,suzdrZani") donijelo Odluku o odredivanju pla6e i drugih prava gradonadelnika i
zamj enika gradonad el nika Grad a Y ar aldina.

Toika 12.

PRIJEDLOG ODLUKE O UTVRDIVANJU PRESTANKA MANDATA CLANOVA
VIJECA MJESNIH ODBORA NA PODRUd.TU CNADA VARAZNTNA

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
zaovrtodku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznijelaje Anica Mu5anovii - privremena prodelnica Upravnog
odjela za poslove gradonadelnika i Gradskog vijeia.

O materijalu su raspravili Odbor za stalutamo-pravna pitanja i Odbor za prostorno
uredenje, komunalno-stambeno gospodarstvo i za5titu okoli5a i nemaju primjedbi.

U raspravi su sudjelovali: Stjepan Cepanec, Danijela Pu5kadija, Aranka Ore5ki,
Dubravka Novak, Devid Kos - dlanovi Gradskog vijeda i M. Markovii - zamjenik
gradonadelnika Grada Y ar aLdina.

Gradsko vijede Grada YaraLdina je nakon rasprave veiinom glasova (12 glasova ,,za'',2
glasa ,,protiv" i 2 glasa ,,suzdrLanih) donijelo Odluku o utvrdivanju prestanka mandata
dlanova vijeda mjesnih odbora na podrudju Grada YaraLdrna.

Toika 13. i Toika 14.

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vije6a iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
za ovlu todku dnevnog reda primili te je predloZio da se todke 13. i 14. objedine raspravom.

Uvodno obrazloLerye rznijela je Anica Mu3anovid - privremena prodelnica Upravnog
odjela za poslove gradonadelnika i Gradskog vijeda.

13. PRIJEDLOG ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O
OSNIVANJU POVJERENSTVA ZA UTVRDIVANJE tTN.TNNTCA U
PITANJIMA OD JAVNOG INTERES,q. STO SE ODNOSE NA ZAKONITOST
RADA GRADSKIH TIJELA I GRADSKIH JAVNIH SLUZBI

Gradsko vijeie Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o

stavljanju izvan snage Odluke o osnivanju Povjerenstva zautvrdivanje dinjenica u pitanjima

od javnog interesa Sto se odnose na zakonitost rada gradskih tijela i gradskih javnih sluZbi.

14. PRIJEDLOG RJESENJA O STAVLJANJU IZVAN SNAGE RJESENJA O
RAZRJESENJU I IMENOVANJU dT,NNOVA. POVJERENSTVA ZA



-24-

UTVREIVANJE dINJENICA U PITANJIMA oD JAVNoG INTERESa 5To sn
ODNOSE NA ZAKONITOST RADA GRADSKIH TIJELA I GRADSKIH
JAVNIH sr,uZer

Gradsko vije6e Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Rje5enje o
stavljanju izvan snage RjeSenja o razrje5enju i imenovanju dlanova Povjerenstva za
utvrdivanje dinjenica u pitanjima od javnog interesa Sto se odnose na zakonitost rada gradskih
tijela i gradskih javnih sluZbi.

Toika 15.

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O OSNIVANJA KAZALISNOG
VIJEEA HRVATSKOG NARODNOG KAZALISTA U VARAZDINU

Lowo Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
za ow todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazlolenje iznijela je Danijela Vusi6 - prodelnica Upravnog odjela za
druStvene djelatnosti.

Gradsko vijeie Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o
izmjenama Odluke o osnivanju KazaliSnog vijeia Hrvatskog narodnog kazaliltau VaraZdinu.

Toika 16.

PRIJEDLOG ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O OSNIVANJU POVJERENSTVA ZA
UMIROVLJENIKE I OSOBE STARIJE DOBI NA PODRUd.IU GRADA

VARAZDINA

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeda iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
zaovu todku dnevnog reda primili.

Uvodno obrazloLenje iznijela je Danijela Vusi6 - prodelnica Upravnog odjela za
druStvene djelatnosti.

O materijalu je raspravio Odbor za odgoj, prosvjetu, zdravstvo i socijalnu skrb i nema
primjedbi.

Gradsko vijede Grada YaraLdina jebez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o dopuni
Odluke o osnivanju Povjerenstva za umirovljenike i osobe starije dobi na podrudju Grada
YaraLdina.

Toika 17.

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O IMENOVANJU
POVJERENSTVA ZA ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJISTA U vLASNTSTvu

REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUcTU GRADA VARAZDINA

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vijeia materijal
za ovu todku dnevnog reda primili.



25

Uvodno obrazloilerye iznijela je Anica MuSanovid - privremena prodelnica Upravnog
odjela za poslove gradonadelnika i Gradskog vije6a.

Gradsko vije6e Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o
imenovanju Povjerenstva za zakup poljoprivrednog zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske
na podrudju Grada Yaraldina,

Toika 18.

PRIJEDLOG ZAKLJUdKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA:

18.1. Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Puikog otvorenog udili5ta VaraZdin
L8.2, Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Gradskog muzeja VaraZdin
18.3. Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Gradske knjiinice i ditaonice ,,Metel

Oiegovii" VaraZdin
18.4. Prijedlog statuta Hrvatskog narodnog kazaliSta u VaraZdinu

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vije6a materijal
za ow todku dnevnog reda primili,

Uvodno obrazloi.enje iznijela je Danijela Vusii - prodelnica Upravnog odjela za

druitvene dj el atnosti.
O materijalu su raspravili Odbor za statutamo-pravna pitanja i Odbor za odgoj,

prosvjetu, zdravstvo i socijalnu skrb i nemaju primjedbi.

Gradsko vijede Grada Yaraidtna je bez rasprave jednoglasno donijelo Zakljudak o

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Pudkog otvorenog
udiliSta Yaraldin.

Gradsko vijeie Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Zakljudak o

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog tzmjena i dopuna Statuta Gradskog muzeja
Yaraldin.

Gradsko vije6e Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Zakljudak o

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog tzmjena i dopuna Statuta Gradske knjiZnice i
ditaonice,,Metel OZegovii" Y ar aLdin.

Gradsko vijede Grada YaraLdina je bez rasprave jednoglasno donijelo Zakljudak o

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statuta Hrvatskog narodnog kazaliitau VaraZdinu.

Toika 19.

IZBORI I IMENOVANJA

Lovro Lukavedki - predsjednik Gradskog vijeia iznio je da su dlanovi Vijeda materijal
za o.lrr) todku dnevnog reda primili.

Prijedloge rje5enja utvrdio je Odbor zaizbor i imenovanje.

U raspravi je sudjelovala Dubravka Novak - dlanica Gradskog vijeia.

19.1, Prijedlog rje5enja o izboru ilanova Odbora za mlade Gradskog vijeia Grada
Yaratdina
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Gradsko vijede Grada Yanldinaje nakon rasprave vedinom glasova (15 glasova ,,2a" I
i glas ,,suzdrZanio') donijelo RjeSenje o izboru dlanova Odbora za mlade Gradskog vije6a
Grada YaraLdina.

19.2. Prijedlog rje5enja o imenovanju Povjerenstva za umirovljenike i osobe
starije dobi na podrudju Grada VaraZdina

Gradsko vijeie Grada YaraLdinaje nakon rasprave ve6inom glasova (15 glasova ,,2a" i
1 glas ,,suzdrilani) donijelo Rjesenje o imenovanju Povjerenstva za umirovljenike i osobe

starije dobi na podrudju Grada VaraZdina.

19.3. Prijedlog rje5enja o razrje5enju i imenovanju dlanova Upravnog odbora
Zaklade za razvoi kvalitetnog sporta Grada Varaidina

Gradsko vije6e Grada YwaLdinaje nakon rasprave veiinom glasova (15 glasova ,,2a" i
1 glas ,,suzdrLani) donijelo Rje5enje o razrje5enju i imenovanju dlanova Upravnog odbora

Zaklade zarazvoj kvalitetnog spofta Grada Ya-aLdina.

L9,4. Prijedlog rjebenja o izmjeni Rje5enja o imenovanju Povjerenstva za

provotlenje mjera poticanja razvoja gospodarstva na podruiju Grada
VaraZdina

Gradsko vijede Grada YaraLdinaje nakon rasprave veiinom glasova (15 glasova ,,za'' I

i glas ,,suzdrLani) donijelo Rjesenje o izmjeni Rje5enja o imenovanju Povjerenstva za

provodenje mjera poticanja razvoja gospodarstva na podrudju Grada YaraLdtna.

S obzirom da je dnevni red iscrpljen, LOVRO LUKAVECKI, predsjednik Gradskog

vijeda Grada Yaraldina zakljudio je 3. sjednicu Gradskog vijeia Grada Yaraldrna u 18,05

sati.

PREDSJEDNIK
GRADSKOG VIJEEA

Lovro Lukavedki, mag. pol.

Zapisnik vodila
Zvjezdana Horvat,dipl. iur
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